

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 02-08/04/2020

Prayer items 1st week of April

1.Family

A) Pray for the Heads of the Family, that they work towards establishing a God-fearing family through the practice of spiritual disciplines and family altar.

B) Pray that during this time of MCO, that families near and far can draw closer to each other and closer to God. That they will spend quality time together in worship, devotion and prayer, as well as in fun and games.

C) Pray for those working in the frontlines and their family members are kept safe from the virus and that they too can have time of rest, worship devotion and family bonding.

2.Church

A) Pray for our President, all boards, your church pastor and leaders as we plan prayer meetings and Sunday services for the current week, and for the coming week's Good Friday and Easter Sunday Services. Pray for God's wisdom and guidance as they plan communion and worship service orders.

B) Pray for own church community, that we continue to be sensitive to the needs of our neighbours, especially those who are sick, poor, alone and in need. Pray that God gives us the strength and courage to step out and meet those needs.

3.Country

A) Pray that the Government measures to control the distribution of donations by NGOs and other parties are done with the truest of intentions (to minimize movement and the spread of the virus) and not for one's own political gain.

B) Pray for God's mercy on our land in this outbreak season. Determined ourselves in the Lord, fasting prayer before God.

4.World

A) Pray that people of all nations, races and peoples will come together in prayer, and stand united in our efforts to stop the spread of the COVID-19 virus. Pray that the nations will work together and strive to get the pandemic under control and to formulate a vaccine to save the lives of those infected.

B) Pray for all souls in this world. May all who lives in fear to seek for peace and found Lord Jesus.

卫理公会以萨迦守望者 02-08/04/2020

四月第一个星期的祷告事项

1.家庭

A) 为身为一家之主的信徒祷告，以致他们能够努力通过属灵纪律和家庭祭坛的实践来建立敬畏上帝的家庭。

B) 祈祷在 MCO 的这段时间内，不论远近的家庭成员都可以彼此靠近，也与上帝亲近。为他们祷告，以致他们可以在敬拜，灵修与祷告，甚至娱乐和游戏中度过美好的时光。

C) 为在前线工作的人们及其家人的安全代祷，愿他们也可以有休息，敬拜和建立家庭的时间。

2.教会

A) 为会长，年会各部，您教会的牧者、领袖提名代祷。为他们求智慧，好让他们晓得如何在疫情之中，牧养和带领教会。（如何带领查经，如何带领祷告会，如何关心相顾，教会财政等课题）

B) 为自己的教会社区祈祷，使我们继续对邻居的需求保持敏感，特别是那些生病，贫穷，孤独和有需要的人。祈求上帝赐给我们力量和勇气，迈出并满足这些需求。

3.国家

A) 祈祷政府采取措施控制非政府组织和其他各方的捐款分配是出于最真实的意图（以最大程度地减少病毒的传播和传播），而不是出于个人的政治利益

B) Malaysia疫情仍在持续爆发中，求神怜悯医治这地，并且自己也立定心志，以禁食祷告来祈求。

4.世界

A) 愿世界各国，万民万邦在祷告中得以团结，并共同努力阻止 COVID-19 病毒的传播。祈求各国共同努力，努力控制病毒的传播，并制定疫苗以挽救被感染者的生命。

B) 为这世上每一个灵魂代求：愿活在恐惧中的人开始寻找真平时，能够遇到主耶稣祷告。

Isakhar Pengawal Methodist 02-08/04/2020

Doa minggu pertama April

1.Keluarga

A) Berdoalah untuk Ketua-ketua Keluarga, supaya mereka bekerja keras untuk mewujudkan keluarga yang memuliakan Allah melalui amalan disiplin rohani dan mezbah keluarga.

B) Berdoa pada masa kawalan pergerakan ini, bahawa keluarga dekat dan jauh dapat mendekati satu sama lain dan mendekati Tuhan juga. Berdoa juga supaya mereka dapat menggunakan masa bersama Tuhan dengan baik, iaitu dalam doa, penyembahan dan renungan; serta sesame ahli keluarga dalam kesenangan dan permainan.

C) Berdoalah untuk mereka yang bekerja di barisan hadapan dan ahli keluarga mereka supaya mereka selamat daripada jangkitan virus, dan mereka juga boleh mempunyai masa istirahat, penyembahan ibadat dan ikatan keluarga.

2.Gereja

A) Berdoalah untuk presiden, pemimpin-pemimpin SCAC , para pendeta dan pemimpin-pemimpin gereja ketika mereka merancang mesyuarat doa dan perkhidmatan ibadat untuk minggu ini, dan untuk minggu yang akan datang di mana kita akan mengadakan Ibadat Good Friday dan Hari Easter. Berdoa agar Tuhan memberkati mereka dengan kebijaksanaan dan bimbinganNya sementara mereka merancang perjumpaan dan Jamuan Suci.

B) Berdoa untuk masyarakat gereja sendiri, supaya kita terus peka terhadap keperluan jiran kita, terutamanya mereka yang sakit, miskin, bersendirian dan mereka yang serba kekurangan. Berdoalah agar Tuhan memberi kita kekuatan dan keberanian untuk melangkah keluar dan memenuhi keperluan tersebut.

3.Negara

A) Berdoalah agar langkah-langkah Kerajaan untuk mengawal kaedah pengedaran sumbangan oleh NGO dan pihak-pihak lain dilakukan dengan niat sebenar (iaitu, untuk meminimumkan pergerakan dan penyebaran virus) dan bukan untuk keuntungan politik sendiri.

B) Berdoa untuk wabak yang berterusan di Malaysia supaya Allah berbelas kasihan dan menyembuhkan negara kita , serta kita jemaat Kristian menetapkan hati untuk berpuasa untuk berdoa .

4.Dunia

A) Berdoa agar semua bangsa, kaum dan masyarakat akan berdoa bersama-sama, dan bersatu dalam usaha kami untuk menghentikan penyebaran virus COVID-19. Berdoalah agar negara-negara akan bekerjasama dan berusaha untuk mengawal pandemik dan merangkakan vaksin untuk menyelamatkan nyawa mereka yang telah dijangkiti.

B) Berdoa untuk setiap jiwa di dunia ini: Semoga mereka yang hidup dalam ketakutan mula mencari kedamaian sejati iaitu bertemu dengan Tuhan Yesus .